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Hallo allemaal

Hierbij wat achtergrondinfo over het betaald voetbal

KNVB Eredivisie en Keuken Kampioen Divisie hebben een deltaplan opgesteld voor de toekomst van het Nederlands betaald

voetbal in tijden van corona

Het plan bevat drie pijlers

1 Maatschappelijk belang betaald voetbal vooral gericht op het ondervangen van de financiele schade vanwege de coronacrisis

door de sector zelf en de overheid

2 Veilig voetballen stappenplan en protocollen van individueel trainen naar competitiewedstrijden
3 Veilige en innovatieve voetbalbeleving innovatieve producten voor fans en nieuwe verdienmodellen

In het kader van pijler 2 heeft de KNVB in samenspraak met de Regiegroep Voetbal en Veiligheid plannen ontwikkeld om

voetballen met publiek in verschillende fasen weer mogelijkte maken zie bijgaand schema

Het ministerie van JenV is voorzitter van deze regiegroep en de KNVB gemeenten OM en politie zijn er in vertegenwoordigd
Hierbij gaat het niet alleen om gezondheidsaspecten maar het bredere verhaal van openbare orde en veiligheid VWS is hier niet

direct bij betrokken

Op basis van de richtlijnen van het RIVM en rijksoverheid gezondheidscheck placeren en registreren zijn protocollen
opgesteld voor stadions spelers en toeschouwers Deze zijn ook voorgelegd aan alle 31 burgemeesters met een Betaald Voetbal

Organisatie De protocollen worden volgende week door de KNVB geevalueerd
De meeste wedstrijden in het voetbal zijn meldings vergunningsplichtig Het is dan ook aan de lokale driehoek om toestemming
te verlenen

Het veiligheidsberaad heeft het kabinet een brief gestuurd over het zing en schreeuw verbod dat van kracht is Het beraad

geeft aan dat dit verbod niet kan worden gehandhaafd en vraagt het kabinet dit te heroverwegen Het kabinet heeft hierop nog
niet gereageerd

Aandaohtspunten
Het is van groot belang dat alle partijen binnen de regiegroep vooraf op de hoogte worden gesteld van eventuele

veranderingen in het beleid Voorkomen moet worden dat gemeenten politie justitie knvb en bvo s hiermee worden

overvallen

Wat betekent dit besluit voor andere sportieve culturele evenementen De evenementensector breed staat al zwaar

onder druk en laat zich regelmatig negatief uit over het overheidsbeleid men voelt zich bijvoorbeeld achtergesteld tov

de luchtvaart waar de rnensen wel dicht bij elkaar mogen zitten

Hebben jullie hier wat aan

Groet


